



UNTUK SIARAN SEGERA

SYURGA BARANG KEMAS BERTARAF DUNIA MALAYSIA

KUALA LUMPUR, MALAYSIA: Pameran barang kemas paling eksklusif Malaysia– Malaysia International Jewellery Fair - Spring Edition (MIJF SE) 2017 sekali lagi akan kembali pada 6-9 Januari 2017 di Ballroom 1 @ Aras 3, Pusat Konvensyen Kuala Lumpur. Penganjur, Elite Expo Sdn Bhd telah berjaya mengumpulkan 100,000 koleksi barang kemas yang paling mewah dan terbaik daripada lebih 100 jenama barangan kemas dari lebih 11 buah negara termasuk Malaysia, Kemboja, Dubai, Hong Kong, India, Jepun, Italy, Singapore, Thailand, Myanmar dan China.

Kejayaan edisi sebelum ini adalah dengan sokongan yang besar daripada Lembaga Pelancongan Malaysia Promosi, Konvensyen Malaysia & Exhibition Bureau (MyCEB), persatuan luar negara yang terkenal Hong Kong Jewellery & Jade Manufactures Association (HKJJA) dan disahkan oleh Perbadanan Pembangunan Perdagangan Luar Malaysia (MATRADE) . MIJF SE 2016 bermatlamat mengukuhkan kedudukan negara sebagai standard pemangkin perdagangan barang kemas global di samping membantu di dalam mempromosikan negara sebagai hab M.I.C.E terbaik seterusnya di mata dunia.

MIJF SE 2017 merialisasikan kreativiti sekali lagi tahun ini; MIJF SE 2017 bersedia untuk menyediakan hospitaliti mewah kepada pengunjung dengan mewah Jewellery-Melihat Seksyen. Alam isuasana mewah seksyen barang kemas tontonan persendirian di mana anda mencari mana-mana dan memanjakan diri dengan keindahan sekeping barang kemas yang unik dibentangkan.

Menambah keunikan kepada pameran barang kemas, satu Majlis Perasmian Glamorous dengan mewah Jewellery Fashion Show akan memandang pada 6 Januari 2017, 3pm untuk memperingati pelancaran grand MIJF SE 2017. mempesonakan Jewellery Fashion Show dihiasi dengan model atas akan mempamerkan terkini mempesonakan dan unik koleksi barang kemas denda sumber di seluruh dunia yang berjanji untuk menggembirakan tetamu kehormat.

Sempena MIJF SE 2017 yang bertuah, Lavender Jadeite Jade Galleria akan dipamerkan untuk mempamerkan koleksi Lavender Jadeite Jade yang unik. Akan ada maklumat mengenai Lavender penuh terperinci Jade dikongsi dalam MIJF SE 2017 seperti perlambangan yang bermaksud, pengelasan Lavender Jade serta cara yang betul untuk membersihkan dan mengekalkan Lavender Jade.

Selain itu, satu siri percuma seminar bermaklumat akan diatur sebagai platform untuk pengalaman profesional yang berkongsi. Akan ada seminar mengenai Feng Shui oleh Master Elaine Kuan, iaitu Pengamal Feng Shui & Destiny Analyst, pada 8 Januari 2017, jam 2 petang. Seminar ini akan memberi maklumat mengenai ramalan daripada pandangan umum bagi tahun ayam jantan akan datang dan juga permata berhubung dengan tarikh lahir, dan dikenali sebagai Ba Zi. Kelemahan lima elemen Cina: Air, Kayu, Api, Tanah dan Metal



serta barang kemas yang sesuai untuk mengukuhkannya akan dibentangkan hanya pada MIJF SE 2017!

Bagi pencinta barang kemas yang akan melawat MIJF SE 2017, tarikan kawasannya merangkumi cabutan bertuah yang MENARIK setiap hari, pertandingan BELANJA & MENANG, Goodies Misteri, Hadiah barang kemas PERCUMA dan banyak lagi! Setiap pengunjung berhak berpeluang untuk merebut hadiah-hadiah memikat.

Terima kasih kepada semua rakan-rakan & Penaja termasuk Oritals.r.l., Atelier Fine Jewellery, Oriental Feng Shui, cium dan Persatuan Juruteknik Kuku dan Make Up Malaysia (MNTA) dan banyak lagi.

Dengan begitu banyak aktiviti lucu dan hadiah menarik, MIJF SE 2017 adalah benar-benar satu pameran barangan kemas yang tidak boleh dilepaskan! Untuk pra-pendaftaran, sila layari laman web rasmi MIJF SE 2017 http://www.mijf.com.my/mijf_spring/pre-registration_attend.php atau hubungi Penganjur di talian +603 5891 1157.

###

Untuk pertanyaan selanjut dan / atau gambar acara, sila hubungi

Ms Miko Chong

Jabatan PR & Komunikasi

Elite Expo Sdn Bhd

Tel : +603 5891 1157 ext 116

Fax : +603 5891 1147

Email : mikochong@elite.com.my

Website : http://www.mijf.com.my/mijf_spring/